

28 October 2025 28 أكتوبر 2025

Disclosures and Compliance Section Market Operations and Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين، إدارة العمليات والرقابة سوق أبو ظبى للأوراق المالية أبوظبي، الامارات العربية المتحدة

Greetings,

Subject: Meeting of the Board of Directors of ADNOC Drilling Company PJSC (Company) held on Monday October 2025

We refer to the above matter and write to notify you that the Board of Directors of the Company held a meeting via video conference at 3 p.m. on Monday, 27 October 2025, and resolved as follows:

- 1. Approved the Company's financial statements for the third quarter of the current financial year 2025 (copy attached).
- 2. Approved the distribution of an interim cash dividend to shareholders for the third quarter of the financial year 2025 in an amount of USD 250 million, equivalent to AED 918,128,000, representing approximately 5.7383 fils per share.

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة أدنوك للحفر ش.م.ع. (الشركة) المنعقد يوم الاثنين الموافق 27 أكتوبر 2025

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نفيدكم بأن مجلس إدارة الشركة قد عقد اجتماعاً له باستخدام تقنية الحضور عن بعد في تمام الساعة الثالثة عصراً من يوم الاثنين الموافق 27 أكتوبر 2025، حيث قرر مجلس الإدارة ما يلي:

- 1. الموافقة على البيانات المالية للشركة عن الربع الثالث من السنة المالية الحالية 2025 (مرفق صورة عنها).
- 2. الموافقة على توزيع أرباح نقدية مرحلية على المساهمين عن الربع الثالث من السنة المالية الحالية 2025 بمبلغ إجمالي وقدره 250 مليون دولار أمريكي، ما يعادل 918,128,000 درهم إماراتي، بمقدار 5.7383 فلس تقريباً لكل سهم.

Dividends Distribution Details: Cash Dividends		تفاصيل توزيعات الأرباح: التوزيعات النقدية	
Amount (AED):	918,128,000	918,128,000	القيمة (بالدرهم):
Last entitlement date:	4 November 2025	4 نوفمبر 2025	تاريخ آخر يوم للشراء:
Ex-dividend date:	5 November 2025	5 نوفمبر 2025	تاريخ الاستبعاد من الأرباح:
Shareholders' registry closing date:	6 November 2025	6 نوفمبر 2025	تاريخ إغلاق السجل:
Payment date:	Within 30 days from 27 October 2025	خلال 30 يوم من تاريخ 27 أكتوبر 2025	تاريخ الدفع:



The Board also considered recent developments relating to the activities of the Company and its projects.

كما اطلع مجلس الإدارة على آخر المستجدات المتعلقة بأعمال الشركة ومشاربعها.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

عبدالله المصعبي / Abdulla Al Messabi الرئيس التنفيذي/ Chief Executive Officer



Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع